

CPSC Compliance Seminar at AQSIQ on June 20th 2011



CPSC Compliance
Seminar at AQSIQ on
June 20th 2011

美国消费品安全委员会合规研讨会，2011年6月20日在中国国家质检总局举行

I. Compliance: Recalls and Other Actions 合规：召回及其它行动

II. Target for Extinction Campaign: Drawstrings in Children's Outerwear “彻底行动”计划目标：儿童上衣拉绳

III. Surveillance that Protects the U.S. Consumer: Investigative Approach and Tools 旨在保护美国消费者而实施的监督：调查方法和工具

CPSC Compliance Seminar at Shanghai CIQ on June 21st 2011



CPSC Compliance
Seminar at Shanghai
CIQ on June 21st 2011

美国消费品安全委员会合规研讨会，2011年6月21日在上海局举行

CPSC Compliance Seminar at Guangdong CIQ on June 22nd 2011



CPSC Compliance
Seminar at
Guangdong CIQ on
June 22nd 2011

美国消费品安全委员会合规研讨会，2011年6月22日在广东局举行

Jeff Hilsgen presented the CPSC new Public Database to FHKI members on June 24th 2011



Sharing US CPSC New Publicly Available Consumer Product Safety Information Database & Product Investigation and Recall Procedures

美国消费品安全委员会消费品安全信息公开数据库、调查及召回程序分享会

CPSC and Guangdong Toy Association Joint Toy Safety Webinar on June 22nd 2011



CPSC and Guangdong Toy Association jointly organized a “Toy Safety Webinar” on June 22nd 2011

2011年6月22日，美国消费品安全委员会（简称CPSC）与广东省玩具协会共同举办“输美玩具安全要点培训会”



Meeting with the China Council on the Promotion of International Trade in Jiangsu on June 10th 2011



CPSC Beijing office visited CCPIT in Jiangsu on June 10th 2011 together with colleagues from U.S. Consulate General Shanghai, to introduce the U.S. requirements on consumer product safety

2011年6月10日，CPSC北京办公室与美国驻上海总领事馆同事一起拜访江苏省贸促会，介绍输美消费品安全要求